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RG-0052-29/10 

    PROTOKÓŁ NR XLV/10  

z obrad XLIV sesji Rady Gminy Nowosolna  

w dniu 27 maja 2010 roku 

Stan ustawowy Rady - 15 radnych 

Stan faktyczny Rady - 15 radnych 

Obecnych na sesji - 14 radnych – nieobecny radny: A. Jackiewicz (zał. nr 1 do protokołu - 

lista obecności),  

Sołtysi i zaproszeni goście wg załączonych list obecności (zał. nr 2 i 3 do protokołu). 

Program porządku obrad: 

I 

1. Otwarcie sesji, powitanie radnych i zaproszonych gości, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji Rady Gminy Nowosolna, 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków, 

5. Informacja Wójta o działalności w okresie międzysesyjnym, 

 

II Podj ęcie uchwał w sprawach: 

1. Zmiany do BudŜetu Gminy Nowosolna na 2010 r., podział tzw. „wolnych środków”. 

2.  Przystąpienia do zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Nowosolna dla części obszaru wsi Kalonka. 

3. WyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości będących własnością Gminy 
Nowosolna. 

 

 III. 

1. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych i wolnych wniosków 

zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje radnych - udzielenie odpowiedzi. 

3. Wolne wnioski i zapytania - udzielenie odpowiedzi. 

4. Sprawy róŜne. 

5. „XX –Lecie Samorządu Terytorialnego”.  

6. Zamknięcie obrad XLV sesji. 
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Ad. I.1. 

 Otwarcia Obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy Nowosolna –Marek Markiewicz. 

Przywitał wszystkich obecnych  Radnych w kadencji 2006-2010 oraz Radnych z poprzednich 

kadencji od roku 1990 do 2006 r. oraz pozostałych zaproszonych gości.  Zaznaczył uroczysty 

charakter XLV sesji w Gimnazjum we Wiączyniu Dolnym w związku z obchodem XX- lecia 

Samorządu Terytorialnego. Wszyscy uczestnicy sesji uczcili minutą ciszy pamięć zmarłych 

byłych Radnych Gminy Nowosolna oraz skarbników  Urzędu Gminy Nowosolna. Stwierdził  

obecność 14 radnych, stanowiące quorum. 

Ad.I.2 

Przewodniczący zaznaczył iŜ w sprawach róŜnych poruszy temat złoŜonej rezygnacji 

Radnego Jackiewicza z prac w Komisji Rewizyjnej. 

Przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za” wprowadzenie nowego porządku obrad. 

Ad.I.3 

Protokół z XLIV sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Ad.I.4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano jednogłośnie 14 głosami „za” radnych : 

1. K. Kucharska 

2. M. Nowacki 

3. R. Pietrzak 

Ad.I.5 

Wójt przedstawił informację o działalności w okresie miedzysesyjnym tj. od 28 kwietnia do 

26 maja 2010 r. : 

• 28-04-10, spotkanie z sołtysem sołectwa Natolin, omówione zostały bieŜące 

sprawy sołectwa. ZłoŜenie oświadczenia majątkowego w Urzędzie 

Skarbowym w Łodzi. Spotkanie z mieszkańcami Kalonki. 

Wysłanie pisma do Dyrekcji Generalnej Dróg i Autostrad w 

sprawie kanalizacji we wsi Natolin. 

• 29-04-10, uczestnictwo w Naczelnej Radzie Zatrudnienia w Warszawie, 

tematem była Ekonomia Społeczna oraz Spółdzielnie Socjalne. 

• 30-04-10, rozmowa z kierownictwem urzędu Gminy Nowosolna w sprawie 

podziału „wolnych środków” oraz na temat wieloletniego planu 

inwestycyjnego. 
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• 04,05-05-10, wykorzystanie dni urlopu, wizyty konkursowe w ramach 

Dobrych Świadczeń Samorządowych przez Gminy w Polsce. 

• 06-05-10, spotkanie z pełnomocnikiem ds. uzaleŜnień p. Krzysztofem 

Rokickim, wizytacja terenu gminy. 

• 07-05-10, spotkanie w Dobieszkowie, tematem było omówienie projektu o 

efektywności energetycznej. 

• 10,11-05-10, wykorzystanie dni urlopu, wizytacja w gminie Lesznowola, woj. 

Olsztyńskim. 

• 12-05-10, zebranie kierownicze Urzędu Gminy Nowosolnej, omawiano sprawy 

bieŜące gminy. 

• 13-05-10, uczestnictwo w spotkaniu Zarządu Głównego Związku Ochotniczej 

StraŜy PoŜarnej, przyjęte zostało sprawozdanie za 2009 r. 

• 14-05-10, udział w spotkaniu jako W-ce Przewodniczący Zespołu ds. 

Wzmacniania Administracji Publicznej w Ministerstwie Spraw 

Wewnętrznych. 

• 15-05-10, uczestnictwo w Majówce StraŜackiej w Lipinach. 

• 17-05-10, omówienie spraw XLV sesji. 

• 18-05-10, spotkanie z Prezesem Spółki „Infrastruktura”. Omawiane były 

sprawy przyłączenia kanalizacji do Miejskiej Oczyszczalni 

Ścieków. Spotkanie z zarządem Dróg i Transportu w sprawie 

budowy dróg lokalnych. 

• 19-05-10, uczestnictwo w Komisji Oświaty w Urzędzie Gminy Nowosolan.. 

• 20-05-10,  uczestnictwo w spotkaniu w Świdnicy- Natura 2000, w sprawie 

wzmocnienia gmin które leŜą na terenach chronionych. 

• 21-05-10, uczestnictwo w Komisji Finansów w Urzędzie Gminy Nowosolna. 

• 22-05-10, udział w zebraniu sołeckim w Moskwie. 

• 23-05-10, uczestnictwo w obchodach 70-  lecia mordu Katyńskiego w  gminie 

Andrespol,  udział w Regionalnej Gali w Aleksandrowie Łódzkim 

w związku z 20-leciem Samorządu Terytorialnego. 

• 24-05-10,  udział w posiedzeniu Komisji Wspólnych Rady Gminy Nowosolna. 

• 25-05-10, spotkanie z prezydentem Łodzi na którym omawiano inwestycje na 

terenach łódzkich i gminy Nowosolan- p. Davida Lyncha i p. 

śydowicza, udział w zebraniu sołeckim w Teolinie. 
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• 26-05-10, udział w pogrzebie byłego posła i dyrektora Technikum w 

Bratoszewicach p. Jerzego Chojnackiego. 

Wójt przedstawił stan zaległości oraz wydatki w okresie międzysesyjnym. (zał. nr 

4 i 5). 

Ad.II.1 

Zmiany do BudŜetu Gminy Nowosolna na 2010 r., podział tzw. „wolnych środków”. 

Temat przedstawiła p. Dolińska, skarbnik Gminy Nowosolan 

Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie p. Trzepińskiej, dyrektor Szkoły Podstawowej 

czy wypowiedź p.  Skarbnik wyjaśniła w jaki sposób zostanie sfinansowana budowa sali 

gimnastycznej w Lipinach. 

Pani dyrektor potwierdziła, iŜ wypowiedź p. Skarbnik pozwoliła zrozumieć sposób 

finansowania Sali gimnastycznej w Lipinach. 

Radna Kucharska odczytała projekt uchwały. 

Uchwała została podjęta 14 głosami „za”.  

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały Nr XLV /241/10. 

Ad.II.2 

 Przystąpienie do zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Gminy  

Nowosolna dla części obszaru wsi Kalonka. 

Temat przedstawił Sekretarz Gminy Nowosolna, p. Jasiński. 

Radna Kucharska odczytała projekt uchwały 

Uchwała została podjęta 14 głosami „za”.  

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały Nr XLV /242/10. 

Ad.II.3 

WyraŜenie zgody na sprzedaŜ nieruchomości będących własnością Gminy Nowosolna. 
Temat przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Nowosolan p. Kolasa. 
Radna Kucharska odczytała projekt uchwały 

Uchwała została podjęta 14 głosami „za”.  

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały Nr XLV /243/10. 

Przewodniczący ogłosił 15 min. przerwy. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Ad.III.1 

Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych i wolnych wniosków zgłoszonych 

na poprzedniej sesji. 
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• Radny Markiewicz interpelował o respektowanie zapisów zawartych w wieloletnim 

planie inwestycyjnym zadań inwestycyjnych, budowa chodnika w Kalonce. 

Inwestycja ta jest na etapie ogłoszenia przetargu na wykonanie budowy 

chodnika w Kalonce. 

• Radny Gmaj informował o zagroŜeniu jakie stwarzają opuszczone budynki  na 

terenach wykupionych pod autostradę. 

Zostało wystosowane pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad z 

prośbą o zainteresowanie się tą sprawą. 

• Radny Nowacki zwrócił się z prośbą o naprawę nawierzchni na drodze powiatowej w 

kierunku Skoszew Starych. 

Zostało wystosowane pismo do Powiatu oraz odbyte rozmowy , 

Oczekujemy, Ŝe realizacja nastąpi w najbliŜszym terminie. 

• Radny Szcześniak pytał o komunikację Grabiny. 

Oczekujemy na podpisanie porozumienia w tej sprawie z Zarządem 

Transportu. 

• Pan Kowalski Zbigniew z Natolina interpelował o umoŜliwienie dojazdu do jego 

posesji, wykonania kanalizacji. 

Sprawa obecnie jest w toku i zostanie wyjaśniona. Pan Kowalski 

zostanie pisemnie poinformowany pisemnie o sposobie załatwienia 

sprawy. 

• Radny Szcześniak informował o wywoŜonej ziemi do jaru przy ulicy Lipowej. 

Zostało wystosowane pismo do właściciela  jakie są prawne 

konsekwencje tego typu działań. Sprawa została przekazana do 

Nadzoru Budowlanego. 

• Sołtys Natolina informował o cięŜkim stanie ulicy Pomorskiej. 

Podjęte zostały rozmowy w tej z sprawie z Miastem Łódź. 

• Radna Wlazło informowała o uschniętym drzewie zagraŜającym mieszkańcom 

Moskwy oraz o krzakach uniemoŜliwiających poruszanie się w kierunku Jaroszek. 

Sprawa drzewa została juŜ rozwiązana poprzez wycięcie, natomiast 

pozostałe prace będą wykonywane na bieŜąco. 

Przewodniczący zapytał czy są  pytania co do odpowiedzi Wójta. 

Głos zabrał Radny Szcześniak z pytaniem odnośnie ul. Bukowej i ustaleniu granic drogi. 
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Wójt poinformował iŜ ul. Bukowa krzyŜuje się z drogą powiatową , naprawa jej nastąpi z 

bieŜącego utrzymana dróg. 

Przewodniczący p. Markiewicz zabrał głos w sprawie p. Kowalskiego i poinformował iŜ jest 

ona w toku załatwiania, nadmienił iŜ złoŜył równieŜ pisemną interpelację w sprawie budowy 

chodnika w Kalonce i oczekuje odpowiedzi. 

Ad.III.2  

Interpelacje radnych - udzielenie odpowiedzi. 

• Radny Gmaj wspomniał o złym stanie drogi w kierunku przedszkola Ekoludek. 

• Radna Wlazło zwróciła uwagę na fatalny stan nawierzchni w Plichtowie od kapliczki 

w kierunku Starych Skoszew. 

• Radny Szulc  zwrócił uwagę na złe wykonanie nawierzchni drogi gruntowej w 

sołectwie Borchówka. 

• Radna Brdoń zwróciła uwagę na złą naprawę drogi w Natolinie. 

• Radny Pietrzak zapytał na jakim etapie jest droga Lipiny –Las. 

Odpowiedzi Wójta: 

• Droga w kierunku przedszkola Ekoludek zostanie naprawiona ze środków na bieŜące 

utrzymanie dróg. 

• Oczekujemy na przetarg  i wyłonienie firmy,  która zajmie się bieŜącym  utrzymaniem 

dróg, Naprawa drogi Plichtów Stare Skoszewy będzie oczekiwać na realizację. 

• Sprawa drogi w Borchówce ,  naleŜy złoŜyć pisemną interpelację w tej sprawie. 

• W sprawie naprawy drogi w Natolinie  jest prośba o pisemne złoŜenie interpelacji. 

•  Droga Lipiny – Las, Nadleśnictwo Brzeziny odwołało się od decyzji i sprawa ta 

trafiła do Ministerstwa Infrastruktury.  Przewidujemy utwardzenie  tej drogi, na 

bieŜąco będę informował o załatwieniu tej sprawy. 

Ad.III.4 

Wolne wnioski i zapytania - udzielenie odpowiedzi. 

• Pan Ołubiec poinformował o nie właściwym naliczaniu podatku na przykładzie  

p. Adamczewskiej, o dewastacji budynków  na terenach wykupionych pod autostradę oraz 

o poruszającym się cięŜkim sprzęcie dewastującym drogi. 

• Sołtys Natolina Wysocki  zaapelował o  zaprzestanie finansowania inwestycji 

drogowych na terenie Powiatu przez Radę Gminy Nowosolan. 

• Przewodniczący Markiewicz poinformował p. Wysockiego iŜ, Rada Gminy jest 

organem uchwałodawczym a wykonawczym jest Wójt Gminy. 
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• Pani Trzepińska podziękowała  za utwardzenie drogi na terenie Szkoły Podstawowej 

w Lipinach  Jednostce Ochotniczej straŜy PoŜarnej w Lipinach. 

• Pani Zalewska w swojej wypowiedzi odniosła się do niezadowalającego stanu okien w 

budynku Urzędu Gminy Nowosolna. 

• Pani Sołtys Starych Skoszew apelowała  w sprawie dróg w kierunku Rosyjka -Stare 

Skoszewy i odcinka drogi Powiatowej w okolicy krańcówki MPK. 

Odpowiedzi Wójta: 

• Sprawa p. Adamczewskiej jest w toku aktualnie w Sądzie. 

• Budynki  na terenach przejętych pod autostradę aktualnie są własnością Dyrekcji Dróg 

i Autostrad, sprawy dotyczące pozyskania materiałów ze wskazanych budynków 

proszę kierować do właściciela. 

• Sprawa poruszona przez sołtysa Natolina p. Wysockiego jest bardzo istotna i waŜna. 

Priorytety zaleŜą od wniosków jakie Rada uchwali , zatwierdzi i uzna., tj, drogi 

powiatowe i komunikację przebiegającą miedzy Gminami. 

• Wójt poinformował iŜ w miesiącu czerwcu spodziewa ogłoszenia przetargu na 

budowę Sali Gimnastycznej w Lipinach. 

• Wymiana okien w Urzędzie Gminy jest konieczna wiąŜe się z to równieŜ z 

termomodernizacją całego budynku. Wnioski o tę inwestycję zgłaszane  są co roku. 

• Droga w kierunku Rosyjki wymaga naprawy i będzie to realizowane. 

Ad.III.4 

Sprawy róŜne. 

Przewodniczący poinformował o pisemnej rezygnacji  Radnego Andrzeja Jackiewicza z  

funkcji członka Komisji Rewizyjnej. Poinformował równieŜ członków Rady Gminy o 

konsekwencjach płynących z tej rezygnacji i złoŜył deklarację o zajęciu  się tematem na 

najbliŜszych Komisjach.(zał. nr 6 ) 

Ad.III.5  

„XX –Lecie Samorządu Terytorialnego”.  

Głos zabrał Wójt gminy Nowosolan, przedstawił historię 20 –lecia Samorządu 

Terytorialnego. Przewodniczący złoŜył na ręce Wójta list gratulacyjny  i wyraził swoją opinię 

i uznanie za wytrwałość w pełnieniu funkcji  na szczeblach samorządu. Następnie zostały 

wręczone Radnym byłym i obecnym pamiątkowe dyplomy. 

 Pani Weronika Sych w imieniu byłych radnych złoŜyła podziękowanie na ręce Wójta Gminy 

za  wieloletnią współpracę  oraz  Ŝyczyła obecnym Radnym wytrwałości w pełnieniu funkcji. 
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Wójt poinformował o wyłoŜeniu Księgi Pamiątkowej i zachęcał do złoŜenia 

okolicznościowych wpisów. Zachęcał równieŜ do wzięcia udziału w obchodach tegorocznej 

Majówki Samorządowej. 

Głos zabrał Radny śeromiński opisując w kilku słowach historię swoich kadencji. 

Pan Ołubiec złoŜył podziękowania  byłym i obecnym sołtysom za pełnienie funkcji 

społecznej. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XLV sesji Rady Gminy. 

 

 

 

 
 

 

 

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Gminy 

Monika Jarzęcka 

Marek Markiewicz 


